
Pirát Bartoš v Bruselu opěvoval nutnost
posílení europarlamentu na úkor ČR a
dalších národních států. Vlastizrada? Homo
pornohvězda Janda je z Bartoše víc než
nadšený a chválí jej do nebes
- CZ24 News | 3. července 2021

ČESKO: Šéf České pirátské strany Ivan Bartoš se v Bruselu setkal s evropskými politickými špičkami,
s nimiž vedl jednání. Na nich mimo jiné z jeho strany zaznělo, že je nutné posílit roli Evropského
parlamentu. Ne u všech se však taková slova setkala s pochopením.

O jednání s předsedou Evropského parlamentu Davidem Sassolim se objevily informace v tiskové
zprávě Pirátů. A zazněla v ní tato Bartošova slova: „Debatovali jsme zejména otázku budoucnosti
Evropy a opatření, která Evropská unie musí přijmout, aby efektivněji řešila krizové situace nejen v
souvislosti s covidem. Předseda Evropského parlamentu hovořil i o rezoluci, kterou parlament přijal
ohledně střetu zájmu premiéra Andreje Babiše.“

Jak již bylo naznačeno, dle Bartoše je nutné posílit roli Evropského parlamentu. Nicméně, glosátor
Ondřej „Bratříček“ Tesárek si myslí, že jsou taková slova před podzimními parlamentními volbami v
Česku politickou sebevraždou. Rozhodně to dle něj není rozumná strategie.

„Tohle je opravdu naprostá politická sebevražda,“ uvedl a ironicky dodal: „Nikdo nikdy si nedovolil
před volbama říct, že chce národní parlament, do kterého kandiduje, oslabit ve prospěch Němců,
Frantíků a Španělů. Bartoš kandidovat do FAČR, tak řekne, že doufá ve větší podporu tenisu.“
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Ke schůzce se vyslovil také pirátský europoslanec Marcel Kolaja, který se na Twitteru podělil o
informace ze schůzky Bartoše s předsedou Evropského parlamentu.

„Společně s předsedou Evropského parlamentu Davidem Sassolim a předsedou Pirátů Ivanem
Bartošem jsme se shodli, že je potřeba posílit roli Evropského parlamentu. Pirátská strana dále
podporuje také většinový systém hlasování v Radě místo jednomyslnosti například v otázkách
zahraničních nebo daňových,“ informoval Kolaja.

A své si ke slovům Bartoše řekl také komentátor Jakub Janda. Ten si stojí za tím, že má Bartoš v
Bruselu velký úspěch.

„Většinu mého dospělého života se věnuju bezpečnostní politice. Proto jsem velmi citlivý na politiky,
kteří bezpečnost Česka nechápou, nebo mají naivní či nebezpečné plány,“ začal své povídání na
Facebooku a pokračoval: „Když Piráti před čtyřmi roky vstupovali do Sněmovny, tak jsem jim nevěřil.
Tehdy jsem veřejně popisoval šílené aktivity jejich místopředsedy a jejich stínového ministra obrany,
oba je Piráti po veřejném tlaku odvolali.“

 

A pokud jde o národní bezpečnost, Piráti dle Jandy tuto sféru v posledních letech uchopili za správný
konec, a to i přes jisté výhrady, které vůči této straně má.

„Neshodnu se s nimi ve všem, ale v naprosté většině bezpečnostních agend jsou dnešní Piráti
spolehliví. Jejich volební program v bezpečnostní oblasti je naprosto skvělý. Jako každá velká strana
mají různé frakce, ale na rozdíl od některých jiných sněmovních stran jim chybí vlastizrádné křídlo,“
myslí si Janda.

Ředitel think-tanku Evropské hodnoty ještě následně dodal, že současná Bartošova bruselská mise je
prý nadmíru úspěšná: „Když dneska dorazil předseda Pirátů do NATO na sérii schůzek, tak jsem byl
hodně zvědavý, jaký na spojence zanechá dojem. Ptal jsem se insiderů, kteří na těch setkáních seděli
a dojem byl jednoznačný: Vy máte v Česku někoho, kdo umí anglicky a má páteř? To je skvělý. Ano,
je.“
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